



**FUNdamentals Child Development Centre Ltd**  
**建基兒童發展中心有限公司**

## 調整收費

建基兒童發展中心自開業以來，旨在為家長提供價格合宜而專業的服務，但由於租金及各類支出成本不斷增加，將收費略為調整，現附上新收費表，新收費將於 2018 年 1 月起份開始生效。

為體恤現有舊生家長，舊生新收費會於 2018 年 3 月開始執行。不便之處，敬請原諒！

如有查詢，請致電 2300-1034。謝謝。

此致

各位家長

建基兒童發展中心謹啟

2017 年 12 月 28 日

## Fees adjustment

Dear Parents,

FCDC has been providing affordable and professional services to families since 2011. Unfortunately, due to the continuous increase of rent and various expenditure costs, it is necessary to adjust our current fees slightly to maintain quality services. A new fee schedule is attached. The new fees will be effective as of January 2018.

As courtesy to our existing clients, the new fee will be implemented in March 2018. Thank you for your understanding and sorry for any inconveniences caused! For inquiries, please reach us at 2300-1034. Thank you.

Sincerely,

Fundamentals Child Development Center  
28/12/2017



**FCDC Service Charges 建基服務收費**

201801

<b>Speech Therapy 言語治療</b>			
Speech Therapist 資深言語治療師	\$950 (50mins/分鐘)	Special offer for 4A (5days) 4A(五天) 學生優惠	
		\$900 (50mins/分鐘)	\$450 (25mins/分鐘)
<b>Occupational Therapy 職業治療</b>			
Occupational Therapist 資深職業治療師	\$950 (50mins/分鐘)	Special offer for 4A (5days) 4A(五天) 學生優惠	
		\$900 (50mins/分鐘)	\$450 (25mins/分鐘)
<b>Pre-School Education 學前教育</b>			
Pre-School Teacher 資深學前教育導師	\$750 (50mins/分鐘)	Special offer for 4A (5days) 4A(五天) 學生優惠	
		\$700 (50mins/分鐘)	\$350 (25mins/分鐘)
<b>Fundamentals 4A Class 建基 4A 教室</b>			
AM Class / 上午班 9:00-12:00 PM Class / 下午班 2:00-5:00	5 Days/天	3 Days/天	2 Days/天
Monthly Fee / 每月學費	\$8600	\$5760	\$4400
Special Class / 特別班	\$580 (per day / 每天計)		
<b>Applied Behavioral Analysis (ABA) 應用行為分析</b>			
Centre Training 中心訓練	\$680 per hour/每小時		

收費方法：繳交可以現金、支票 (抬頭請寫：建基兒童發展中心有限公司)  
或 轉賬至恆生銀行戶口：787-144773-883 (請保留入數紙)

Payment Methods: Payment can be done by Cash, cheque (Payee name: Fundamentals child development centre limited) OR bank transfer to Heng Sang Bank: 787-144773-883 (Please keep receipt)